
Referat af møde den 8. december 2020 i Fredericia Idrætsråd 

 

Til stede: Jacob Falkenby, Andreas Stubbe, Alex Falkenstrøm, Bent Jensen, Lisa Mikkelsen, 

Kasper Findahl, Tony Brazil 

Afbud fra Elna Schakmann Matthiesen 

 

1) Status på rådets situation  

Der var ingen supplerende kommentarer i forhold til det netop afholdte møde med 

formandskabet for KIU. Man drøftede rådets sammensætning og det vigtige i, at få så 

bred en repræsentation, som muligt. De tilstedeværende tilkendegav alle at ville være 

med fremadrettet. Man var enig i, at det er breddeidrætten, der er rådets hovedfokus. 

 

2) Valg af formand og næstformand 

Tony blev enstemmigt valgt som ny formand. Næstformandsposten sigter man efter at 

få besat på rådets førstkommende møde i januar. 

 

3) Opgaver i den kommende tid 

Der udsendes i samarbejde med formandskabet i Kultur- og Idrætsudvalget en 

pressemeddelelse om reorganisering af rådet. Rådet mødes i begyndelsen af det nye 

år og drøfter punkter og emner til mødet med formandskabet KIU i slutningen af 

januar/begyndelsen af februar. 

 

4) Evt.  

Rådet får pressemeddelelsen tilsendt inden den offentliggøres.  

 

Kultur & Idræt, 8. december 2020 


